



The desecration of the Jewish Cemetery in Herrlisheim in the Lower Rhine in France is an insult to Memory

The Jewish Cemetery of Herrlisheim in the Lower Rhine in France, a small town next to Strasbourg, was desecrated in the night of Monday, December 10 to Tuesday, December 11. Thirty seven stelae were desecrated as well as the Shoah Martyrs Monument.

The Israelite consistory of the Lower Rhine expressed its strongest and its deepest indignation.

B'nai B'rith Europe calls on the French Government that everything be done so to ensure the perpetrators are apprehended as soon as possible and sentenced proportionally to their acts.

More than ever, mobilization and vigilance must be increased to the level of this hatred against Jews throughout Europe and against the values of democracy.

The President of B'nai B'rith Europe, Serge Dahan, is outraged and condemns with anger and emotion this evil act and this insult to memory. He address to the inflicted families, who gather on the graves of their parents and friends of the Jewish Cemetery in Herrlisheim, his fraternal thoughts and its support.

La profanation du cimetière juif de Herrlisheim dans le Bas-Rhin en France est une insulte à la mémoire

Le cimetière juif de Herrlisheim dans le Bas-Rhin en France, une petite ville à côté de Strasbourg, a été profané dans la nuit du lundi 10 au mardi 11 décembre.

37 stèles ont été profanées ainsi que le monument des martyrs de la Shoah, le Consistoire israélite du Bas-Rhin a exprimé sa plus vive et profonde indignation.

Le B'nai B'rith Europe demande au gouvernement Français que tout soit fait pour que les auteurs soient appréhendés au plus vite et jugés à la mesure de leur acte.

Plus que jamais, la mobilisation et la vigilance doivent être à la hauteur de cette augmentation, partout en Europe, de la haine contre les juifs et contre les valeurs de la démocratie.

Le Président du B'nai B'rith Europe, Serge Dahan, indigné condamne avec colère et émotion cet acte ignoble et cette insulte à la mémoire et, adresse aux familles touchées, qui viennent se recueillir sur les tombes de leurs parents et amis du cimetière juif de Herrlisheim, une pensée fraternelle et son soutien.